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Dotyczy: planów budowy drogi rowerowej łączącej Gliwice z gminą Rudziniec 
 

Szanowna Pani Prezydent, 

 

na prośbę Mieszkańców zwracam się do Pani z uprzejmym zapytaniem dotyczącym 

ewentualnych planów budowy drogi rowerowej łączącej Miasto Gliwice z gminą Rudziniec. Wielu 

Mieszkańców Gliwic pracuje w zakładach mieszczących się w Specjalnej Strefie Ekonomicznej, w tym 

również w zakładach znajdujących się w rejonie ulicy Kozielskiej i Drogi do Rzeczyc, rejon dzielnicy 

Brzezinka. Droga ta aktualnie nie posiada pobocza i nie daje bezpiecznej możliwości dojazdu do miejsc 

pracy za pomocą roweru. Dobrym pomysłem byłoby zbudowanie drogi rowerowej lub ciągu pieszo-

rowerowego prowadzącego ulicą Kozielską do granicy z miejscowością Kleszczów (gmina Rudziniec). 

W związku z tym uprzejmie proszę o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 

1. Czy Miasto Gliwice ma w planach budowę ścieżki rowerowej lub ciągu pieszo-rowerowego 

wzdłuż ulicy Kozielskiej, jako przedłużenie chodnika od strony ul. Białostockiej, do granicy 

z miejscowościami Kleszczów i Rzeczyce (gmina Rudziniec)? 

2. Czy znany jest ewentualny koszt realizacji takiej inwestycji? 

3. Czy możliwe jest uzyskanie dofinansowania zewnętrznego na realizację tego projektu 

wspólnie z gminą Rudziniec, celem wykonania bezpiecznego połączenia obu gmin dla 

pieszych i rowerzystów? 

4. Czy w związku z aktualnie prowadzonymi pracami na ul. Kozielskiej związanymi z budową 

obiektu GLP Gliwice II Logistics Centre, a polegającymi na budowie zjazdu z drogi publicznej 

do zakładu, przewidziana jest możliwość poprowadzenia w tym miejscu w przyszłości drogi 

rowerowej lub ciągu pieszo-rowerowego? 

 

Z wyrazami szacunku, 

Andrzej Chodorowski 
 Radny Rady Miasta Gliwice 

 


